
PROTOK6T- NRXXXII/I3

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 25 lutego 2012 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest i9 radnych i orzekl,

2e jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturp radnego K. Michalskiego na sekretarza

obrad XXXII sesji Rady Miejskiej.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturq radnego K. Michalskiego

na sekretarza obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydaturq radnego 19 glos6w
Przeciw - 0 glost5u,
Wstrzymalo siq 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie wybrala radnego K. Michalskiego
na sekretarza obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Ad.2

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 zgodnie z pracami dora2nej Komisj i
dotycz4cej finansowania odwiaty zostala zaproponowana reorganizacja szkoly Podstawowej
w Piaskach. Po ostatnich rozmowach z rodzicami, jak stwierdzil, podjql decyzjq
o wstrzymaniu sig nad projektem uchwaly w sprawie reorganizacji plac6wki w Piaskach na
rok. Uwzglgdnil deklaracje rodzic6w co do zamiaru utworzenia szkoly niepublicznel bqd2
poprawy sytuacji ekonomicznej szkoly w Piaskach. Burmistrz zwr6cil sig do radnych
o wycofanie z porzqdku obrad uchwaly w sprawie zamiaru obniZenia stopnia organizacyjnego
Szkoly Podstawowej w Piaskach. Jednoczednie stwierdzil, 2e nie chcialby za rok spotkai siE
z tymi samymi problemami i wytazll nadziejq, 2e spelni4 sig deklaracje rodzicow.
Kolejna autopoprawka to wprowadzenie do porz4dku obrad trzech uchwal
w sprawie wyraZenia zgody na nabycie prawa uZytkowania wieczystego nieruchomoSci
naleZ4cych do PKP na rzecz Gminy JEdrzej6w. Burmistrz wyjadnil,
i2 nabycie wi42e siE z odplatnoSciq i dotyczy to nieruchomo6ci wok6l dworca PKP tj. park,
teren przy dworcu, wieZa ciSnieir.

Glos zabral Przewodnicz4cy Rady. Podsumowai zgloszone autopoprawki m6wi4c
i2 z porzEdku sesji wykreSlamy punkt 7 tj. uchwalE w sprawie zamiaru obni2enia stopnia
organizacyjnego Szkoly Podstawowej w Piaskach i zaproponowal jako punkt 13 uchwalg
w sprawie wyraZenia zgody na nabycie prawa uZy'tkowania wieczystego nieruchomoSci
na rzecz Gminy dotyczy dzialki o numerze 21211L1, 14 punkt - dotyczy dzialki 212116 i lako
punkt 1 5 r"rchwala dotycz4c a dzialki 212/12.

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na sesjach Rady Miejskiej w Jgdrzejowre

w dniu I 6 stycznia 2013 roku oraz 3 I stycznia 201 3 roku.



7. Uchwala w sprawie zamiaru obnizenia stopnia organizacyjnego Szkoly Podstawowej

w Piaskach.
g. Uchwala w sprawie zwolnienia zakladu Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie

z obowi4zku wplat nadwyZki Srodk6w obrotowych do budzetu Gminy JEdrzej6w,
g. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wyodrgbnienie w budZecie Gminy

Jqdrzej6w Srodk6w stanowi4cych fundusz solecki,
10. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Plywalni Miejskiej

w JEdrzejowie.
11, Uchwala w sprawie .vqYralenia zgody na obci4Zenie nieruchomodci komunalnej

sluZebnoSciq gruntow4
12. Uchwala w sprawie podjgcia inicjatywy przyjgcia Patrona Miasta Jgdrzejowa,
13. Sprawozdanie z wysokoSci Srednich wynagrodzeri nauczycieli na poszczeg6lnych

stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostkE
samorzqdu terytorialne go.

14. Odpowiedzi na interpelacje.
15. Sprawy r62ne.
16. Zamknipcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie porz4dek obrad z zaproponowanymi
autopoprawkami.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.

Za l8 glosdw
Przeciw - 0 glos6w
I strzymal - | glos

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil,2e porzqdek obrad sesji zostal przyjgty.

Porzqdek obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie po wprowadzeniu
zgloszonych autopoprawek:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Prryjpcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdry sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesjach Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie w dniu 16 stycznia 2013 roku oraz 31 stycznia 2013 roku.
7. Uchwala w sprawie zrvolnienia Zakladu Uslug Komunalnych w Jgdzejowie

z obowi4zku wplat nadwyZki SrodkrSw obrotowych do budietu Gminy
Jgdrzej6w.

8. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wyodrgbnienie w budiecie Gminy
Jpdrzej6w Srodk6w stanowi4cych fundusz solecki.

9. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Plywalni Miejskiej
w Jpdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na obci42enie nieruchomoSci komunalnej
slu2ebnoSci4 gruntowa,

11. Uchwala w sprawie podjgcia inicjatywy prryjgcia Patrona Miasta Jgdrzejowa,
12. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie prawa uiytkowania wiecrystego

nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w.
13. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie prawa u2ytkowania wiecrystego

nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzejriw.
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14. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie prawa uiytkowania wiecrystego

nieruchomo5ci rrz tzecz Gminy Jpdrzej6w.
1 5 . S p r a w o z d a n i e z w y s o k o 5 c i S r e d n i c h w y n a g r o d z e f n a u c z y c i e | i n a

poszczegrilnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez
jednostkp samorz4du terytorialnego.

16. Odpowiedzi na interPelacje.
17. Sprawy r6ine.
18. Zamknipcie obrad'

Glos zabrala Pani A. W6jcik, kt6ra w imieniu spolecznosci wsi Borki, Piaski i Wolicy
podzigkowala Butmistrzowi za zmiang decyzji i utrzymania szkoly przez jeden tylko rok.
Taka byla umowa Burmistrza z rodzicwni. Przez ten jeden rok bgdziemy mieli mo2liwodi
przyjrzenia sig pracy innych stowarzyszeri i je3li podejmiemy decyzjE to na pewno bgdzie
to stowarzyszenie. Je5li nam siE nie uda to nie bgdziemy zglaszat pretensj i do burmistrza
o reorganizacjg szkoly do stopnia organizacyjnego 1- 3. Pani W6jcik dodala, i2 zoslaly
podjgte juz wstqpne dzialania, gdy2 powolany zostal zarzqd. Pani W6jcik podzigkowala
burmistrzowi, radnemu W. Kgdrze zato, ze zebranie na Piaskach odbylo sig w przyjacielskiej
atmosferze i bylo konkretne. Nikt nie m6wi, 2e to stowarzyszenie musi byi, ale musimy
spr6bowa6, aby nikt do nikogo nie mial pretensji,2e coS siE nie udalo. To bgdzie suwerenna
decyzja rodzic6w, zrobimy to sami i proszE o nie ulatwianie nam podjgcia tej decyzji,
stwierdzila w swoim wyst4pieniu. Pani W6jcik jeszcze raz podziEkowala w imieniu rodzic6w
Burmistrzowi za podjgtq decyzjq.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, iz w dniu 5 lutego bieZqcego roku zmarl sottys
wsi Ksi4ZE Skroni6w Pan Jan Dziopa i poprosil o uczczenie pamiEci zmarlego minutq ciszy.

Ad.3
Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 zglaszal wnioski do protokol6w z sesji z dnia

30 i 28 grudnia oraz 3i stycznia 2013 roku Sprawdzal w biuletynie, protokoly nie zostaly
skorygowane. Wedlug radnego KuSmierza nie odzwierciedlaj4 one przebiegu sesji.

Przewodnicz4cy Rady zapltal czy radny G. Ku5mierz zmusza go do zmiany protokoiu.
Radny G. Ku6mierz odpowiedzial, 2e nie zmtsza. ProponujE zmiany do protokol6w

gdyL to, co jest powiedziane na sesji powinno byd w protokole, a nie tylko wybrane zdania.
Wedlug radnego protok6l powinien zawierat to, co dzieje sig na sesji. JeSli kto5 m6wi przez
10 minut a zaprotokolowane jest jedno zdanie i naj waZniej sze kwestie nie sq
zaprotokolowane to uwa2am, 2e to powinno by6 zaprotokolowane.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, iz na kazdej sesji Rada przyjmuje protok6l
z poprzedniej. W miesi4cu styczniu przyjEliSmy protok6l z grudnia. Nie mam naj mniej szych
podstaw prawnych, aby zmieni6 cokolwiek w tym protokole.

Radny G. Kudmierz powiedzial, 2e protok6l z grudnia nie zostal przyjgty.
Przewodnicz4cy Rady oSwiadczyl,2e na kuldej sesji przyjmowany jest protok6l, wigc

do tamtej sprawy nie mozemy wraca6. Przewo dnicz4cy Rady poruszyl sprawq kolejnych
uwag radnego do protokolu z ostatniej sesji i pisma, jakie wplynplo w tej sprawie.
Przypomnial, i2 protok6l nie jest stenografem i ze nie bEdziemy przepisywai wszystkich
wypowiedzi. Przewodniczqcy Rady uyja5nil, iz zapoznal siq z niniejszym pismem
i po analizie na forum prezydium oraz z protokolantem, na podstawie paragrafi 46
ustgp 1, 2 statutu Gminy Jgdrzej6w rozstrzygn{,2e nie znajduj4 one uzasadnienia i nie b9d4
worowadzone do protokolu.
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Radny G. Kudmierz odpowiedzial, i2 Przewodnicz1cy zmwsza go do dalszej

interwencj i w tej sprawie'
Protok6l zoslal przyiQty.

Ad.4
l. Radny A. Czajor zwr6cil sig o usuniEcie znak6w po organizacji ruchu, jaka miala

miejsce przed budowq obwodnicy. Dostal odpowiedZ, 2e nast4pi to, gdy warunki

atmosferyczne ulegn4 poprawie. Znaki te jego zdaniem dezorganizuj4 ruch. Radny
poparl zgloszonq na ostatniej sesji interpelacjE w sprawie zwr6cenia siq
o wla6ciwe oznakowanie zjazdu z obwodnicy p6lnocnej do centrum miasta.

2. Radny A. Czajor zwr6cil uwagg na brak pas6w na jezdniach min. na ulicy KoScielnej
i ulicy Glowackiego.

3. Radny A. Czajor poruszyl sprawg zawarcia umowy kupna - sptzeda2y z PKP. Radny
zapylal czy nie mo2na by zawrze| tzw. umowy barterowej, aby uzyskane pieni4dze
od gminy zainwestowali w sw6j maj4tek, tj. dworzec PKP w Jgdrzejowie, co byloby
z korzySci4 dla miasta i PKP.

4. Radny A. Czajor zwr6cil siE, aby uzasadnienia do uchwal byly wyczeryuj4ce
i dokladne.

5. Radny R. Kruk zap14al, kiedy bEdzie dokonany remont ulic Kiliriskiego i Krzywej
zniszczonych przez tranzyt, jaki odbywal siq na tych ulicach w zwi4zku z budow4
obwodnicy.

6. Radny R. Kruk przypomnial, iz w budzecie gminy na rok 2013 jest duZo inwestycji.
Radny zwr6cil siE, aby gmina ustalila harmonogram z gazownikami, by w pierwszej
kolejnoSci zostaly wykonane roboty gazowe a p6Zniej dopiero realizowane inwestycje
drogowe.

7. Radny R. Kruk poprosil o odwodnienie ulicy Mickiewrcza.
8. Radny G. Ku6mierz zwr6cii siq w imieniu mieszkafc6w miejscowoSci Prz4slaw Maiy

o ustawienie znaku ograniczaj4cego tona2 do12 ton przy wje2dzie do miejscowo3ci
Maly Prz4slaw.

9. Radny G. KuSmierz wyjaSnil, iz miaty by6 odbierane Smieci w ramach zbi6rki
selektywnych odpad6w. Dopiero dzisiaj rano zbierano w naszym solectwie Smieci.
Radny zapytal czy co miesi4c bpd4takie ,,po5lizgi' w zbieraniu 6mieci.

10. Interpelacje radnego G. KuSmierza dotyczqce budowy farm wiatrowych na terenie
gminy Jqdrzej6w stanowi4 zalEcznik nr 2 do protokolu.

ll. Radny S. Stradomski poinformowal, iz brak jest na targowicy tablicy informacyj nej,
kiedy i w jakich godzinach odbywa sig handel zwierzgtami. Przyjezdzajq rolnicy, po
czym siq dowiaduj4 2e targ lttL siq odbyl.

Ad.5
Uwag nie wniesiono.

Ad.6
Uwag nie wniesiono.

Ad.7
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i plaf nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odcz)'tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.
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RadaMie j skawJqdrze jow iepowz iq lauchwa lgwspraw iezwo ln ien iaZak ladu
Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie z obowi4zku wplat nadwy2ki Srodk6w obrotowych

do budietu Gminy Jgdrzej6w nastgpujqc4 ilo5ciq glos6w:

Za - 19 glost6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glostiw
/Uchwala nr XXXII/290/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag i p1'tan nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wzig\o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody

na wyodrpbnienie w budiecie Gminy Jgdrzej6w Srodk6w stanowiqcych fundusz solecki
nastqpujqc4 iloSciq glos6w:
Za - 19 glostiw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXII/291l13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.9
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i p1tafi nie zgloszono.
Burmistrz odni6sl sig do wniosk6w Komisji i wyja6nil, i2 nie mog4 byd uwzglEdnione

w tym miejscu, gdyz jest to tylko ogloszenie jednolitego tekstu statutu. Przy kolejnych
zmianach w statucie wnioski zostan4 uwzglpdnione.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczy.tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie ogloszenia tekstu
jednolitego Statutu P$walni Miejskiej w Jpdrzejowie nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXlU292ll3 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.10
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytari nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody

na obci42enie nieruchomoSci komunalnej sluiebno5ciq gruntowQ nastgpujqc4 ilo5ciq
glos6w:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXII/293/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady oglosil dwudziestominutowq przerwQ w obradach.
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Ad.l l

Przewodniczqcy Rady wznowil obrady po przerwie. Na wstqpie powitai przybylych na

sesjg zaproszonych goSci ojca Opata E. Stradomskiego, Ksiqdza Dziekana
J. Siwca oraz Ksigdza R. ZabojszczE.

Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Glos zabrala Pani Jolanta Jakubczyk inicjatorka patronatu, kt6ra podzigkowala

za przylgcie inicjatywy uchwalodawczej w celu ustanowienia Blogoslawionego Wincentego
Kadlubka za Patrona Miasta Jgdrzejowa. Poinformowala, i2 zostalo zebranych 10 tysiEcy
podpis6w popieraj4cych calq inicj atywg.

Burmistrz M. Piszczek przypomnial zebranym kulisy inicjatywy podkreSlaj4c r6wnieZ,
2e nie spodziewal sig tak duZego poparcia ze strony mieszkaric6w. Burmistrz podziEkowai
Pani Jolancie Jakubczyk oraz obecnym na sesji duchownym za zaangalowanie w calq
inicjatywq. Burmistrz podkreSlil r6wnie2, 2e podpisy te majq trafi6 do Watykanu
rozpoczynajqc proces kanonizacj i.

Ojciec Opat E. Stradomski podziqkowal za inicjatywg podkre5laj4c, i2 stala siE chwila
historyczna, gdyZ ta uchwala zapoczqtkr\e calq procedurE kanonizacyj n4

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo ludzial i 9 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie podjgcia inicjatywy
prryjgcia Patrona Miasta Jgdrzejowa nastgpuj4c4 ilo5ciq glosriw:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXII/294l13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.12
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kpdra odczl'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i p)'taf nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczyala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqto udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody

na nabycie prawa u2ytkowania wiecrystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jpdrzej6w
nastppuj4c4 iloSci4 glost6w:
Za - 18 glosr5w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo siq - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXII/295/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l3
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag i pytari nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraZenia zgody

na nabycie prawa uZytkowania wiecrystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzejriw
nastgpujqc4 iloSciq glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glosriw



/Uchwala nr XXXII/296113 w zal4czeniu do protokolu/'

Ad.14
wiceprzewodnicz4cy Rady w. KEdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag i pltai nie zgloszono.
Wicepriewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly'

W glosowaniu wziqlo udzia\ 18 radnych'
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody

na nabycie prawa u2ytkowania wiecrystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jpdrzejriw

nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXII/297113 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l5
Radna E. Bartosz zwr6cila uwagQ, aby Gminny Zesp6l Obslugi Szk6l i Przedszkoli

monitorowal w ci4gu roku Srednie wynagrodzenie nauczycieli by nie doszlo do takiej

sytuacji, ze kwotQ 180 tys. zlotych trzeba podzieli6 miEdzy nauczycielami.
WiEcej uwag nie wniesiono.

Ad.16
1. Burmistrz wyjainil, i2 problem jest w usunigciu tych znak6w, gdyz aby je

zlikwidowad musielibySmy frezowai nawierzchnig. Poszukamy jakiegoS rozwi4zania
aby te znakt zlikwidowad. Ponadto w sprawie oznakowania zjazdtt
z obwodnicy p6lnocnej do centrum miasta Burmistrz wyst4pil do Generalnej Dyrekcji
Dr6g Krajowych i Autostrad w Kielcach. Na chwilg obecnq brak jest odpowiedzi w tej
sprawie.

2. Burmistrz wyjaSnil, i2 w sprawie malowania pas6w czekamy na lepsze i stabilne
warunki atmosferyczne.

3. Burmistrz przypomnial, i2 przy przejmowaniu pas6w drogowych przez gminq,
postawiony byl taki warunek, Zeby pieniqdze, kt6re PKP trzyska z przekazania grninie

tych pas6w przeznaczy na remont dworca PKP. Dworzec PKP zostal
wyremontowany. Je3li dojdzie do transakcji to nale2y pamiptad, 2e rada bqdzie
musiala akceptowad Srodki na ewentualne wykupy tych nieruchomoSci od PKP
i wtedy nalezy rozmawiai o remoncie teren6w przyleglych do dworca i tor6w.

4. Burmistrz wyja5nil, i2 zostan4 doloZone wszelkie starania, aby sytuacja

z uzasadnieniami malo wyczerpuj4cymi siE nie powtazaly.
5. Burmistrz wyjaSnil, i2 ftma Budimeks zaczpla czE!;e prac wykonywa6 ju2 pod koniec

roku, ale z racj i zobowi4zan wynikaj4cych z porozumief z zatzqdcami drog
obowi4zek usuniQcia usterek maj4jeszcze wiosn4.

6. Burmistrz przypomnial, iz takie uzgodnienia juZ sq przykladem tego s4 ulice
Piastowska i Ogrodowa gdzie udalo sig zrobii infrastrukturq podziemn4 zamm
rozpoczeto remont nawierzchni. Jak najbardziej w pierwszej kolejnoSci bEdzie robiona
infrastruktura po dziemna, a p62ntej inwestycj e.

7. Burmistrz zapytal, czego radny oczekuje, je5li chodzi o ul. Mickiewicza. Mamy dwie
propozycje do schetyn6wek na przysz\y rok tj. ul. Murawiec oraz ul' Konarskiego
i Kolejowa. Wstrzymujq nas tu przejqcia i kwestie formalne. JeSli nie uda nam sig
dopi46 kwestii formalnych zostanie nam jedna propozycja z racj i zakresu
i moZliwoSci.
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Burmistrz M. Piszczek odni6sl siQ do wypowiedzi soltysa dziEkuj4c mu za pomoc.

Burmistrz przypomnial, i2 jest pracownik urzEdu, ktory obje2daa gminy i jest w stalej

wspolpracy z soltysami.' 
Glos zabral radny G. Kusmierz, kt6ry zwr6cil siE do burmistrza z prosb4 o wyst@ienle

do Starostwa o pozwolenie na posprz4tanie lasu. Radny zloZyl w tej sprawie stosowne

dokumenty w sekretariacie urzgdu miejskiego. Ponadto radny wyja5nil, i2 nie wystgpujp
przeciwko inicjatywie budowy zakladu. Radny przypomnial, iz w gminie byly podejmowane

nietrafne decyzje. Radny przypomnial instytucje funkcjonuj4c4 w latach 90 RPGKIM,
zarzqdzanq przez gminq. W wyniku dzialari instytucja ta upadla, gmina stracila plac. Druga
decyzja to sprzedany komin z now4 koncepcjQ ogrzewania miasla za pomoc4 mialu. Dzialka
zastala sprzedana za niewielkie pieni4dze. Z tego, co siE orientujE to z kominu wpiywy firmre
siq zwr6cily. Tym sposobem Gmina wepchala mieszkafc6w w ogrzewanie olejowe, kt6re
jest bardzo kosztowne. Umowa byla 2Ie podpisana, na niekorzyS6 mieszkaric6w. Radny
przypomnial r6wnie2 o Euroubojni, gdzie gmina wloZyla sw6j wklad finansowy i dzialki
zachqcajqc jednoczeSnie rolnik6w to tego, ze b9d4 mieli taiczy zbyt, nowe miejsca pracy.
Uwa2am, ze umowa zostala nietrafnie podpisana, nastqpilo dokapitalizowanie sp6lki, gmina
stracila swoje udzialy, nie miala nic do powiedzenia. Euroubojnia wypompowala pieniqdze,
okradala mieszkaric6w, udzialowc6w. Radny zwr6cil siE do burmistrza, aby sprawdzil ile
gmina na tym stracila. To s4 tylko moje obawy, aby zabezpieczyi tak interesy gminy Zeby
mieszkaricy i Pan mial wplyw na to przedsigbiorstwo. W Mlawie powstalo przedsigbiorstwo,
a mieszkafcy za wyw6z Smieci placa 12 zl za odpady niesegregowane, po 9 zlotych
za segregowane. Moja obawajest uzasadniona. Radny zwr6cii siE do burmistrza, aby doloZyl
wszelkich staran, by umowa byla dobrze przemy6lana i zabezpiecza\a interesy Gminy.

Radny G. KuSmierz odczytal publikacje na temat elektrowni wiatrowych i ich zlego
oddzialywania na Srodowisko i mieszkafrc6w.

Soltys wsi Piaski podzigkowal Radzie za pozylywne odniesienie sig do wniosku
w spra* ie reorganizacji placowki.

Sekretarz obrad K. Michalski odczylal pismo Wojewody Swigtokrzyskiego dotycz4oe
skargi radnego KuSmierza na uchwalq nr XXVIII/ 277112 Rady Miejskiej z dnia 28 grudnia
2012 roku w sprawie przystqpienia gminy do sp6lki z ograniczon4 odpowiedzialnoSci4.

Przewodnicz4cy Rady zaproponowal radnemu G. Kudmierzowi niezbpdnq pomoc w
zrozumieniu i wyjaSnieniu zagadnief, kt6re sA istotne dla rozwoju gminy, a by6 moZe nie s4
naleZycie zrozumiale dla radnego.

Przewodnicz4cy Rady_ Miejskiej zamkn4l obrady XXXII sesji Rady Miejskiej
'  ' ^ t 5

w Jqdrzelowle o goozlnle I Z

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzej ou,ie

mgr Pawel
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Zdqczniki:
l. illcrtericlv doD;czqce oddzialywdnia ;t'arnr wiatrowych na irodov'isko'

2. Zupttt.rttid i inlerpel1cie radnego G Kuimierza.
3. Li.s/u ohccno.ici.
4. Llchu'aty Rudy Miejskiej podiqte na XWII sesji Rady Miejskiej.


